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Protokoll från rådet för 

funktionshinderfrågor – 

sammanträde 2016-02-25 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.   

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Uppföljning från föregående protokoll. Anne berättar att det finns 

en vaktmästartjänst för personer över 75 år samt för fysiskt 

funktionshindrade. Syftet med tjänsten är att äldre kan få hjälp med 

vardagssysslor som är tunga och riskfyllda. Tjänsten är avgiftsfri 

och ingen biståndsprövning behövs. Max 6 timmar per år och 

hushåll. På Östermalm utgår tjänsten ifrån Dianagården. Anne har 

tagit fram förslag på besök till FH-rådens sammanträden för 2016. 

Dokumentet biläggs protokollet. Därutöver har Anne gjort en 

sammanställning av FH-aktiviteter i nämndens verksamhetsplan för 

2016 samt kopplat den med övriga önskemål om åtgärder. 

Dokumentet biläggs protokollet. 

  

Föregående protokoll från 2016-01-14 läggs till handlingarna.  

 

§ 5 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Jan R informerar om förvaltningens pågående ärenden. Bland 

ärenden som ska upp på stadsdelsnämndens sammanträde 10 mars 

är remissvar om höjd habiliteringsersättning, och redogörelse till 

inspektionen för vård och omsorg (IVO) om hur nämnden 

tillgodoser och säkerställer att personer med biståndsbedömd 

sysselsättning inom socialpsykiatrin får kommunal hälso- och 

sjukvård, rehabilitering och hjälpmedel. Förvaltningen har även 

svarat på remiss om förslag till parkeringsstrategi och 

parkeringsplan Vidare berättar Jan R om ett projekt på 

socialpsykiatriska enheten där en projektanställd socialsekreterare 

ska verka för att implementera samverkan med landstingets 

psykiatri i enlighet med lokal samverkansöverenskommelse och 

Stockholms stads handlingsplan utifrån invertering av 

socialpsykiatrins målgrupp.    

 

§ 6 Övriga frågor 

 Funktionshinderrådet föreslår 24 november som datum att 

träffa stadsdelsnämndens ledamöter. Sammanträdet äger 

rum i Östermalmsskolan kl. 17.30. 



 Protokoll 

Sida 3 (4)  

 

 

 

Protokoll från rådet för 

funktionshinderfrågor – 

sammanträde 2016-02-25 

 

 Det föreslagna datumet för at träffa presidiet, 17 mars, 

fungerar inte för flertalet av FH-rådets representanter då det 

har dykt upp andra saker. FH-rådet föreslår två andra datum, 

21 mars kl. 15.00 och 7 april kl. 15.00. Anne förmedlar 

tiderna till nämndsekreterarens som kontaktar presidiet. 

Sammanträdet 17 mars utgår då för få personer har 

möjligheter att närvara.  

 Elisabeth undrar över Startpunkten Hjorthagen. På uppdrag 

av nämnden ses verksamheten över, bland annat ska en 

brukarundersökning genomföras för att ta reda på vilka 

önskemål brukarna har.  

 Elisabeth önskar kopia på socialpsykiatrins och stöd- och 

serviceenhetens verksamhetsplan. Anne skickar dessa.   

 FH-rådet vill att ytterligare en synpunkt ska tas med 

avseende habiliteringsersättningen. FH-rådet anser att man 

ska indexuppräkna habiliteringsersättningen samt att den ska 

täcka faktiska kostnader för den enskilde att ta sig till och 

från den dagliga verksamheten.  

 Synpunkt från FH-rådet att även psykiskt funktionsnedsatta 

bör omfattas av vaktmästartjänsten. Fysiskt 

funktionsnedsatta bör ändras till enbart funktionsnedsatta.   

 

Besök av Britt Mattsson, avdelningschef för park- och 

miljöavdelningen. På avdelningen arbetar sju personer, från maj 

åtta. Avdelningen ansvarar för lokalt stadsmiljöarbete för 

Östermalms, Kungsholmens och Norrmalms stadsdelsnämnder. 

Prioriteringar för år 2016 är säkerhet, renhållning, trygghet och 

tillgänglighet, funktion och kvalitet. Vid parkupprustningar osv ser 

man till att tillgänglighetsanpassa utifrån en teknisk handbok som 

trafikkontoret tillhandahåller samt i samråd med trafikkontorets 

funktionshindersråd.  Odlingslådor är ett populärt tilltag i 

stadsdelen. Bland annat finns odlingslådor i Tessinparken, där ett 

30-tal personer odlade. Det ska bli nya odlingslådor i 

Londonparken. En synpunkt från FH-rådet är att det är svårt att ta 

sig runt odlingslådorna med rullstol och rullator. 

Odlingslådorna/odlingskragarna upplevs dessutom som för låga. 

Anders tar med sig frågan till trafikkontoret om att man måste få in 

tillgänglighetsperspektivet när nya riktlinjer i staden för stadsodling 

ska utarbetas.   

 

 

§ 7 Nästa möte och avslutning  

Nästa möte är 28 april, då med studiebesök till Töfsingdalens 

servicebostäder.  
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Bilaga  

Förslag på besök till FH-rådet 2016  

Aktivitets- och bevakningslista för 2016  


